

## Traduis ces phrases

1. Cher Bill et Brenda, je vous écris cette lettre car j'aimerais passer une année chez vous.

→ Dear Bill and Brenda, I'm writing this letter because I would like to spend a year at your house.

2. Je vais me présenter.

→ I'm going to introduce myself.

3. Je suis un adolescent de 15 ans qui vient du Nord de la France.

→ I'm a 15-year-old teenager who comes from the North of France.

4. J'habite Lille depuis que j'ai 4 ans.

→ I have been living in Lille since I was 4 years old.

5. Dans mon temps libre, j'aime aller à la piscine deux fois par semaine de 18h à 20h.

→ In my free time, I enjoy going to the swimming pool twice a week from 6pm to 8pm

6. Je joue du piano depuis 2 ans. Je suis une personne calme et sérieuse.

→ I have been playing the piano for 2 years. I am a calm and serious person.

6. Pourriez-vous me dire si l'université est loin de chez vous?

→ Could you tell me if the university is far (or not) from your house ?

7. Je trouve que c'est important de découvrir une nouvelle culture.

→ I find/think that it's important to discover a new culture.

8. Votre maison est magnifique. De plus, j'aurai ma propre chambre c'est super.

→ Your house is beautiful. Moreover, I will have my own room it's great!

9. Comptez sur moi, je respecterai les règles.

→ Count on me, I will respect the rules.